
O  B  E  C    K  U  N  R  A  T  I  C  E  
Kunratice 158, 46401 Frýdlant, IČO 46744967,telefon: 482312156, 

e-mail: obec.kunratice@seznam.cz, web: www.obec-kunratice.net 

 

ZÁPIS 

z mimořádného zasedání Obecního zastupitelstva Kunratice konaného 

dne 25.11.2010 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice 

 

 

1/ Zahájení – starosta obce přivítal všechny přítomné na mimořádném veřejném zasedání 

    Obecního zastupitelstva  

 

2/ Seznámení s programem, jeho schválení: 

 

1. Ustanovení orgánů jednání zastupitelstva 

2. Zřízení výborů OZ, určení počtu členů v jednotlivých výborech 

3. Stanovení odměn místostarosty a členů OZ, předsedů a členů výborů 

4. Žádost p. Sýkory o vyjádření k výměně VN kabelu 

5. Různé – vyjádření v rámci projektu „Protipovodňovému opatření v IÚ Smědé, Višňová – 

Víska, Minkovice“ 

6. Diskuse 

7. Závěr 

 

                                                           pro   9     proti   0     zdrželi se    0 

 

 

3/ Ustanovení orgánů zastupitelstva: 

    Volba návrhové a mandátové komise, a to ve složení: 

                  předseda – Luděk Pažout 

                  členové – Miroslava Mervová, Milan Franc 

 

                                                            pro   9     proti   0     zdrželi se    0 

 

4/ Ověřovateli zápisu jsou navrženi: 

    Miroslav Liška, František Vrátný 

 

                                                            Pro   8     proti   0     zdrželi se   1 

 

5/ Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou byla určena Jana Runkasová. 

 

6/ Zpráva mandátové komise :  

     Přítomno     9 členů. 

     Nepřítomno     0 členů. 

 

     Obecní zastupitelstvo je USNÁŠENÍ  SCHOPNÉ. 

 

                                                            pro   9     proti    0      zdrželi se   0 

 

7/ Zřízení výborů: kulturního, sociálního, životního prostředí a stavebního                                         
 

                                                            pro   9     proti   0     zdrželi se    0 

 



 

8/ Určení počtu jednotlivých výborů: 

      Výbor finanční, kontrolní, sociální, životního prostředí, stavební …..3 členové 

      Výbor kulturní.....5 členů 

 

                                                              pro    8        proti   0     zdrželi se   1 

 

9/ Předseda finančního výboru Ing. Jiří Kříž navrhuje jako členy tohoto výboru: 

    Lenku Křížovou, Kateřinu Kutílkovou 

 

                                                              pro     9       proti    0     zdrželi se   0 

 

    Předseda kontrolního výboru Jana Runkasová navrhuje jako členy tohoto výboru: 

     Hanu Labskou, Petru Slepitschkovou 

 

                                                              pro     9      proti   0     zdrželi se   0 

 

10/ Volba předsedů nově ustanovených výborů: 

 

      Na předsedu kulturního výboru je navržen Miroslav Liška: 

 

                                                              pro    8      proti   0     zdrželi se   1 

 

      Na předsedu sociálního výboru je navržena Miroslava Mervová: 

 

                                                              pro    9     proti   0     zdrželi se   0 

 

      Na předsedu výboru životního prostředí je navržen Miloslav Götz: 

 

                                                               pro   7     proti   0     zdrželi se   2 

 

      Na předsedu stavebního výboru je navržen Milan Franc: 

 

                                                               pro    9     proti   0     zdrželi se   0 

 

11/ Volba členů nově ustanovených výborů: 

       

      Předseda kulturního výboru Miroslav Liška navrhuje tyto členy: 

       Ladislavu Liškovou, Zdeňka Lišku, Boženu Smržovou, 5. člen bude doplněn  

 

                                                               pro   9      proti   0      zdrželi se   0 

 

      Předseda sociálního výboru Miroslava Mervová navrhuje tyto členy:   

       Františka Vrátného, Ivu Farskou 

 

                                                               pro    8     proti    0     zdrželi se   1 

                                                             

      Předseda výboru životního prostředí  Miloslav Götz navrhuje tyto členy:  

       Bohuslava Křelinu, Janu Maglenovou 

                                                               pro   9    proti   0      zdrželi se   0 

 

     



 

      Předseda stavebního výboru Milan Franc navrhuje tyto členy: 

       Josefa Nováka, Rostislava Šulce 

 

                                                                pro   9     proti   0     zdrželi se   0 

 

 

12/ Schválení výše měsíčních odměn neuvolněných členů OZ, předsedů a členů výborů 

      ( hrubá částka ) 

 

      Místostarosta   7.600,- Kč 

     Člen OZ a zároveň předseda výboru   1.000,- Kč 

     Člen OZ a zároveň člen výboru   1.000,- Kč 

     Člen výboru   600,- Kč 

 

                                                                pro   9     proti   0     zdrželi se   0 

 

13/ Kabel VN napětí – p. SÝKORA  

 

      Pan Sýkora přišel během povodní o přípojku VN, která vedla na podpěrách podél koryta řeky 

Smědé, a proto žádá o souhlas s uložením VN kabelu do pozemků obce, který mu zajistí připojení 

k VN síti. OZ schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí na věcné břemeno. 

      

                                                                 pro   8     proti   0     zdrželi se   1 

 

14/ Různé 

 

a) Nejbližší společenské akce: 

    26.11.2010 od 17:00 hodin „Rozsvícení vánočního stromu“ na návsi 

    3.12.2010 od 16:00 hodin „Předvánoční posezení“ pod vedením p. J. Maglenové (místo konání – 

kulturní dům)           

    4.12.2010 v odpoledních hodinách „Mikulášská besídka“, poté zábava na sále kulturního domu 

 

b) Občanům budou podány informace k možným změnám v územním plánu (platnost do r. 2014) 

 

c) Dopracovává se žádost o dotaci i projektovou dokumentaci na realizaci bezdrátového rozhlasu 

 

d) Je nutné co nejdříve provést inventury 

 

e) Obec Višňová žádá obec Kunratice o souhlasné stanovisko s protipovodňovým opatřením ve 

    Vísce – vytvořením zemní protipovodňové zábrany týkající se 5 – 10 leté vody. Obec Kunratice 

    souhlasí se stavbou protipovodňového opatření za předpokladu zachování obecní cesty na 

dotčených pozemkových parcelách č. 1515/4, 1515/5 v k. ú. Kunratice u Frýdlantu a zajištění 

likvidace případných škod vzniklých při povodních.  

                                                                   pro   8     proti    0      zdrželi se   1 

 

 

f) Zápisy a usnesení z jednání OZ budou občanům vždy předloženy v písemné formě (vývěsky) i v 

elektronické podobě na webových stránkách obce (www.obec-kunratice.net) 

 



15/ Diskuse 

a) p. Smržová – do vesnice jezdí bezdomovci, žebrají, co s tím? - pan starosta se obrátí s  

dotazem na policii 

 

b) p. Franc – na dolní zastávce je vyražená okenní výplň, co místo ní? - obec zajistí vyplnění  

prázdných oken zanýtovaným plechem   

 

c) soukromý pozemek u dolní zastávky – smetiště u plotu, stále volně pobíhající pes – starosta  

upozorní majitele na nepořádek a pobíhajícího psa 

 

d) p. Franc – vesnice je nedostatečně informovaná – obec zajistí více vývěsek 

 

e) p. Franc – odhrnování sněhu na cestách, které nepatří obci – tuto službu bude zajišťovat pan  

Bohuslav Křelina, který bude odhrnovat sníh na obecních silnicích a ostatních cestách po  

domluvě s jejich majiteli 

 

f) p. Franc – proč ještě není zlikvidovaná tržnice na konci obce směrem na polskou hranici, jedná se  

o černou stavbu – pan starosta se obrátí s dotazem na stavební úřad, p. Prokopovou 

 

g) p. Franc – směrem do Polska jezdí kamiony, které překračují max. povolenou zátěž – pan  

místostarosta se již obrátil s dotazem na policii, pokud nedojde k jejich přistižení, 

je obec bezmocná 

 

h) kontejnery na ekologický odpad umístěné u domu p. Součkové jsou neustále přeplněné, je třeba  

navýšit jejich kapacitu a zároveň upozornit majitele autokempu Harta na to, že jakožto  

živnostník by měl odpad likvidovat jinak 

 

ch) p. Franc – jak to dopadlo s mostkem u p. Koťátka, byl v havarijním stavu ještě před povodněmi  

– p. František Vrátný odpověděl, že projektová dokumentace je zpracována, stavební  

povolení připraveno,musíme vyřídit dotaci a určit dodavatele; bylo by zde vhodné zatím 

umístit značku Zákaz vjezdu . 

 

i) je třeba provést kontrolu všech ostatních mostků – za úkol stavebnímu výboru 

 

j) p. Smržová – hospoda kouřem z komína neustále zamořuje vesnici – důvodem je špatné zatápění,  

bude to řešeno s předsedou TJ Sokol 

 

17/  Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast, připomenul, kde se budou moci občané  

seznámit se zápisem i usnesením z jednání (v elektronické i písemné podobě) a zasedání  

ukončil  ve 21:00 hodin. 
 

 

Zapsala: Mgr. Jana Runkasová   Zápis ověřili: Miroslav Liška ….......................                                                     

František Vrátný..........................  

 

 

 

 

 

 

Luděk Pažout         Milan Götz 

místostarosta obce          starosta obce 


